
 

Interpellat ion: t illgänglighet  i fullmäktigesalen 
Den 28 februari invigdes den nya fullmäktigesalen i Uppsala stadshus. Jämfört med den tidigare salen på 
UKK är salen betydligt mindre och trängre. Att ta sig in och ut ur salen eller upp till talarstolen är svårt 
nog bara för de som går utan hjälpmedel, och att ta sig runt med exempelvis rullstol, kryckor eller rullator 
tycks nästan omöjligt.  
 
 
Med bakgrund av detta frågar jag kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling: 
  

- Hur planerar kommunen att göra det möjligt för de ledamöter som använder rullstol, kryckor eller 
liknande hjälpmedel att smidigt ta sig runt i salen? 

- Vilka andra insatser har gjorts för att tillgodose tillgängligheten i den nya fullmäktigesalen 
exempelvis utifrån olika ledamöters funktionalitet (hörsel, syn, rörelseförmåga, etc.)? 

 
 
 Stina Jansson (F!)  
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